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Abstract (en)
1. An installation system with intermediate plugs for mechanically lockable electrical connection of prefabricated leads each intermediate plug being
essentially constituted by a flat body with connecting pins (3) at one of its ends and connecting sockets (4) at its other end and allowing additional
outlet connections to be made, characterised in that at least one intermediate plug (1) fits into an opening (5) in an installation box (2) and exhibits
flexible connecting leads (7) which are located between its connecting pins (3) and its connecting sockets (4) and are connected electrically with its
leads connecting the connecting pins (3) to the connecting sockets (4).

Abstract (de)
Installationssystem mit Zwischensteckern zum mechanisch verrastbaren elektrischen Verbinden von konfektionierten Leitungen, dessen
Zwischenstecker jeweils als im wesentlichen flacher Körper mit Steckstiften (3) an seinem einen Ende und mit Steckbuchsen (4) an seinem anderen
Ende ausgebildet sind und zusätzliche Steckabgänge ermöglicht. Erfindungsgemäß ist vorgesehen, daß zumindest ein Zwischenstecker (1) in eine
Ausnehmung (5) einer Installationsdose (2) einpaßt und zwischen seinen Steckstiften (3) und seinen Steckbuchsen (4) flexible Anschlußleiter (7)
aufweist, die mit seinen Verbindungsleitern von Steckstiften (3) zu Steckbuchsen (4) in elektrischer Verbindung stehen.
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